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სივრცით–ტერიტორიული დაგეგმარებისა და 

ინფრასტრუქტურის კომისიის სხდომის 

ოქმი NN-11 

  

დ.ჩოხატაური                                                                         24 ნოემბერი  2015  წელი 

 

თავმჯდომარეობდა:   დავით გუდავაძე  

ესწრებოდნენ:    გოჩა სეხნიაშვილი, ლაშა თოლორდავა, ოთარ სოროზანიშვილი, ალექსანდრე 

შარაშიძე, გოჩა თოდრია, კობა კალანდაძე, გოდერძი გოგიშვილი, დავით ვაჩეიშვილი, დიმიტრი 

კორიფაძე,  თემურ ხუხუნაიშვილი,კლოდი მდინარაძე. 

არ ესწრებოდა: მანანა მინდაძე. 

     სხდომის თავმჯდომარემ სხდომა გახსნილად გამოაცხადა და დამსწრე წევრებს  გააცნო დღის 

წესრიგის პროექტი შემდეგი ფორმულირებით: 

1. ”დ.ჩოხატაურში შიდასახელმწიფოებრივი მნიშვნელობის  „საჯავახო-ჩოხატაური-ოზურგეთი-

ქობულეთის“ საავტომობილო გზის მე-2 კილომეტრში (პ 9+80-ში) მდინარე სუფსაზე მდებარე  

შიდასახელმწიფოებრივი მნიშვნელობის საავტომობილო ხიდისთვის მერაბ ახობაძე სახელის 

მინიჭების შესახებ“ განკარგულების პროექტის  განხილვა. 

2.  ჩოხატაურის მუნიციპალიტეტის 2016 წლის ბიუჯეტის შესახებ. 

3.  ზამთრის სეზონის დადგომასთან დაკავშირებით გასატარებელ ღონისძიებათა შესახებ 

                                                                                                                 

აზრი გამოთქვეს: გ.თოდრიამ, კ.კალანდაძემ რომლებიც დაეთანხმნენ წარმოდგენილ პროექტს. 

კენჭისყრის შედეგები: 

მომხრე _ 12 

წინააღმდეგი _ 0 

(კენჭისყრას ესწრებოდა 12 წევრი) 

დღის წესრიგი დამტკიცდა შემდეგი სახით: 

1. ”დ.ჩოხატაურში შიდასახელმწიფოებრივი მნიშვნელობის  „საჯავახო-ჩოხატაური-ოზურგეთი-

ქობულეთის“ საავტომობილო გზის მე-2 კილომეტრში (პ 9+80-ში) მდინარე სუფსაზე მდებარე  

შიდასახელმწიფოებრივი მნიშვნელობის საავტომობილო ხიდისთვის მერაბ ახობაძე სახელის 

მინიჭების შესახებ“ განკარგულების პროექტის  განხილვა. 

მომხსენებელი: მარინე ბერაძე 
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2. ჩოხატაურის მუნიციპალიტეტის 2016 წლის ბიუჯეტის შესახებ. 

მომხსენებელი: გელა ლომინეიშვილი 

 

3. ზამთრის სეზონის დადგომასთან დაკავშირებით გასატარებელ ღონისძიებათა შესახებ. 

მომხსენებელი: ზვიადი ჩხიკვაძე 

 

                                                                                                              

I საკითხი:  ”დ.ჩოხატაურში შიდასახელმწიფოებრივი მნიშვნელობის  „საჯავახო-

ჩოხატაური-ოზურგეთი-ქობულეთის“ საავტომობილო გზის მე-2 კილომეტრში (პ 9+80-ში) 

მდინარე სუფსაზე მდებარე  შიდასახელმწიფოებრივი მნიშვნელობის საავტომობილო 

ხიდისთვის მერაბ ახობაძე სახელის მინიჭების შესახებ“ განკარგულების პროექტის  

განხილვა. 

მოისმინეს :  

1. ”დ.ჩოხატაურში შიდასახელმწიფოებრივი მნიშვნელობის  „საჯავახო-ჩოხატაური-

ოზურგეთი-ქობულეთის“ საავტომობილო გზის მე-2 კილომეტრში (პ 9+80-ში) მდინარე 

სუფსაზე მდებარე  შიდასახელმწიფოებრივი მნიშვნელობის საავტომობილო ხიდისთვის 

მერაბ ახობაძე სახელის მინიჭების შესახებ“ განკარგულების პროექტის  განხილვა. 

 

მომხსენებელი: მარინე  ბერაძე 

  

აზრი გამოთქვეს :  გ.სეხნიაშვილმა, ა. შარაშიძემ. 

კენჭისყრის შედეგები: 

მომხრე _ 12 

წინააღმდეგი _ 0  

(კენჭისყრას ესწრებოდა 12 წევრი)  

 

მიღებულია გადაწყვეტილება :    

”დ.ჩოხატაურში შიდასახელმწიფოებრივი მნიშვნელობის  „საჯავახო-ჩოხატაური-

ოზურგეთი-ქობულეთის“ საავტომობილო გზის მე-2 კილომეტრში (პ 9+80-ში) მდინარე 

სუფსაზე მდებარე  შიდასახელმწიფოებრივი მნიშვნელობის საავტომობილო ხიდისთვის 
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მერაბ ახობაძე სახელის მინიჭების შესახებ“ განკარგულების პროექტი გადაეცეს საკრებულოს 

ბიუროს საკრებულოს სხდომის დღის წესრიგში შესატანად. 

 

II საკითხი:   

ჩოხატაურის მუნიციპალიტეტის 2016 წლის ბიუჯეტის შესახებ. 

მოისმინეს: 

2. ჩოხატაურის მუნიციპალიტეტის 2016 წლის ბიუჯეტის შესახებ. 

 

                                                                

მომხსენებელი : გელა ლომინეიშვილი 

 

აზრი გამოთქვეს:  დ. ვაჩეიშვილმა, კ. მდინარაძემ. 

კენჭისყრის შედეგები: 

მომხრე _12 

წინააღმდეგი _ 0  

(კენჭისყრას ესწრებოდა 12 წევრი)  

 

მიღებულია გადაწყვეტილება:  

 ჩოხატაურის მუნიციპალიტეტის 2016 წლის ბიუჯეტის შესახებ დადგენილების  პროექტი 

გადაეცეს საკრებულოს ბიუროს საკრებულოს სხდომის დღის წესრიგში შესატანად. 

                                                                                                                                    

III საკითხი:  

. ზამთრის სეზონის დადგომასთან დაკავშირებით გასატარებელ ღონისძიებათა შესახებ. 

მოისმინეს: 

3. . ზამთრის სეზონის დადგომასთან დაკავშირებით გასატარებელ ღონისძიებათა შესახებ. 

 

 

მომხსენებელი: ზვიადი ჩხიკვაძე 
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აზრი გამოთქვეს: გ. გოგიშვილმა, ო. სოროზანაშვილმა. 

კენჭისყრის შედეგები: 

მომხრე _12 

წინააღმდეგი _ 0  

(კენჭისყრას ესწრებოდა 12 წევრი) 

 

მიღებულია გადაწყვეტილება:   

ცნობათ იქნა მიღებული ზამთრის სეზონის დადგომასთან დაკავშირებით გასატარებელ 

ღონისძიებათა შესახებ.  

 

 

 

 

                     სხდომის თავმჯდომარემ სხდომა დახურულად გამოაცხადა. 

 

 

                     სხდომის თავმჯდომარე:                           დავით გუდავაძე 
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სივრცით–ტერიტორიული დაგეგმარების და ინფრასტრუქტურის კომისიის დასკვნა 

”დ.ჩოხატაურში შიდასახელმწიფოებრივი მნიშვნელობის  „საჯავახო-ჩოხატაური-

ოზურგეთი-ქობულეთის“ საავტომობილო გზის მე-2 კილომეტრში (პ 9+80-ში) მდინარე 

სუფსაზე მდებარე  შიდასახელმწიფოებრივი მნიშვნელობის საავტომობილო ხიდისთვის 

მერაბ ახობაძე სახელის მინიჭების შესახებ“ განკარგულების პროექტის  განხილვა. 

 

”დ.ჩოხატაურში შიდასახელმწიფოებრივი მნიშვნელობის  „საჯავახო-ჩოხატაური-

ოზურგეთი-ქობულეთის“ საავტომობილო გზის მე-2 კილომეტრში (პ 9+80-ში) მდინარე 

სუფსაზე მდებარე  შიდასახელმწიფოებრივი მნიშვნელობის საავტომობილო ხიდისთვის 

მერაბ ახობაძე სახელის მინიჭების შესახებ“ განკარგულების პროექტი  გადაეცეს 

საკრებულოს ბიუროს საკრებულოს სხდომის დღის წესრიგში შესატანად. 

 

    სივრცით–ტერიტორიული დაგეგმარების და ინფრასტრუქტურის კომისიის დასკვნა 

ჩოხატაურის მუნიციპალიტეტის 2016 წლის ბიუჯეტის შესახებ. 

 

ჩოხატაურის მუნიციპალიტეტის 2016 წლის ბიუჯეტის შესახებ დადგენილების  პროექტი 

გადაეცეს საკრებულოს ბიუროს საკრებულოს სხდომის დღის წესრიგში შესატანად. 

 

   სივრცით–ტერიტორიული დაგეგმარების და ინფრასტრუქტურის კომისიის დასკვნა 

ზამთრის სეზონის დადგომასთან დაკავშირებით გასატარებელ ღონისძიებათა შესახებ. 

ჩოხატაურის სატყეო უბნის 2015 წლის მონაცემები. 

ჩოხატაურის სატყეო უბანში 2015 წელს გამოყოფილი იყო 6500მ3 საშეშე კატეგორიის ხე-

ტყე.  ასევე გამოყოფილი იყო 800მ3 I (პირველი) ხარისხის სამასალე ხე-ტყე. 

2015 წლისათვის ათვისებულია 300მ3 მოცულობის საშეშე მერქანი. 

ასევე დაკმაყოფილებულია ჩოხატაურის მუნიციპალიტეტის სკოლამდელი 

საგანმანათლებლო დაწესებულებების „ბაგა-ბაღები“- და სკოლები. 

მოსახლეობამ საშეშე კატეგორიის ხე-ტყე აითვისა კერძო სექტორიდან რწმუნებულის მიერ 

გაცემული ცნობებით 1000მ3 ოდენობით. 


